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NIO Partner Day 2022 
WB Won The ShouWang Prize

NIO合作伙伴日——蔚邦荣获守望奖

7月30日下午，2022年蔚来合作伙伴日活动在肥举行，省委常委、市委书记虞爱华，
蔚来创始人、董事长、CEO李斌出席并致辞。江汽集团党委书记、董事长项兴初，博
世中国区总裁陈玉东等全国汽车行业知名企业家，市领导袁飞、朱胜利出席。
本次活动齐聚500余家来自汽车制造、供应链及金融投资等领域的一流企业，分享合
作共赢成果，探讨产业发展前景。会前，与会领导和嘉宾共同参观了蔚来第二先进制
造基地总装车间，体验蔚来各款智能电动汽车，了解企业发展规划。
其中，蔚邦更是凭借其出色的产品技术能力和优秀的供应能力得到了蔚来的认可，荣
获守望奖。

On the afternoon of July 30, the 2022 NIO partner day was held in Hefei.Yu Aihua, member of 
the Standing Committee of the provincial Party committee and Secretary of the municipal 
Party committee, and Li Bin, founder, chairman and CEO of NIO, attended and delivered a 
speech. Xiang xingchu, Secretary of the Party committee and chairman of Jiangqi group, Chen 
Yudong, President of Bosch China attended the meeting.

This event gathered more than 500 first-class enterprises from the fields of automobile 
manufacturing, supply chain and financial investment to share the win-win results of 
cooperation and explore the prospects of industrial development. Before the meeting, the 
leaders and guests visited the general assembly workshop of the second advanced 
manufacturing base of Weilai to experience various intelligent electric vehicles of Weilai and 
understand the enterprise development plan.

Among them, Weibang has been recognized by NIO and won the ShouWang award by virtue 
of its excellent product technology ability and excellent supply capacity. Shouwang means 
“defense and lookout” in Chinese. It represents Weibang's efforts to ensure supply during the 
epidemic period and has been recognized by NiO and new comers.
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P&L Jul 七月业绩分享

Delivers/交付

17,005pcs were actually sold in Jul, 
an increase of 13% over the previous 
year; With the comprehensive 
recovery of the supply chain, the 
delivery work is on track, and the 
sales volume will continue to 
improve.
7月实际销售17,005台，同比去年上升
13% ；随着供应链的全面恢复，交付工
作步入正轨，销量将持续向好。

Outputs/产量

The output increased to 18,833 
units in July 
7月份产量上升，达到了18,833台。

EBIT VS Target/利润目标

There was no significant change 
in EBIT compared with last 
month.
与上月相比EBIT无较大变化。

(编辑 李丹丹 Edit by Dandan.Li)
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为了观察减速箱内齿轮传动、啮合及各零部件的润滑情况，验证减速箱飞溅润滑效果
和润滑油的空间分布，壳体采用PC塑料雕刻成型，其良好的机械性能及高度透明性，
为减速箱的润滑试验，提供很好的可视性，如图为透明壳体减速箱总成。

(编辑 杨微 Edit by Wei.Yang)

蔚邦增加反向气密设备

为提高客户满意度，提升过程稳定性，
解决油封翻边过程质量问题。由蔚邦质
量部牵头，生产部、设备部合作，计划
通过增加反向气密设备，开展反向气密
检测工作，对油封翻遍过程问题进行正
向改善。目前设备正在调试安装中。同
时，推动供应商进行来料质量提升，以
降低并减少油封翻遍质量问题，为全面
提升蔚邦产品质量，塑造品牌形象提供
了良好的质量支撑。

Led by the quality department of Weibang, and cooperated with the production department 
and the equipment department, it is planned to carry out the reverse air tightness test by 
adding the reverse air tightness equipment to improve the problems in the oil seal turning 
process. At present, the equipment is under debugging and installation. At the same time, it 
promotes the suppliers to improve the quality of incoming materials, so as to reduce and 
reduce the quality problems of oil seals, and provide a good quality support for 
comprehensively improving the quality of Yubang products and shaping the brand image.

(编辑 施季雯 Edit by Sage.Shi)

In order to observe the gear 
transmission, meshing and lubrication 
of various parts and components in 
the reduction box, and verify the 
splash lubrication effect of the 
reduction box and the spatial 
distribution of lubricating oil, the shell 
is made of PC plastic. Its good 
mechanical performance and high 
transparency provide good visibility for 
the lubrication test of the reduction 
box. The figure shows the transparent 
case Gearbox assembly.
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Gas-tight Testing Equipment

透明壳体减速箱总成Transparent case Gearbox



2nd Ramp Up_Weibang Speed
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With the installation and 
commissioning of Weibang
production 2nd line approaching the 
end, production line 2 officially 
entered the mass production 
climbing stage in late July. With the 
concerted efforts of the Weibang
team, we have comprehensively 
carried out the work from the 
aspects of personnel recruitment, 
equipment adjustment, logistics 
sorting and on-the-job training, and 
strive to achieve the target of full 
production according to the 
predetermined plan. 

随着蔚邦2号产线安装调试接近尾声，7月下旬2号产线正式迈入量产爬坡阶段。蔚邦团
队群策群力，从人员招聘、设备调整、物流梳理、岗位培训等方面全面展开工作，力
争按照预定计划达成满产目标。在此过程中，基于团队前期充分的方案模拟、试验验
证以及现场调整，不断克服爬坡过程中遇到的艰难险阻。生产部全体员工更是迎难而
上、稳扎稳打，从单班日产50台到突破130台仅用10天时间，不断刷新记录，创造了
属于蔚邦团队的加速度。

2线量产爬坡_见证蔚邦速度

智能制造设备目前复杂程度一直处于不断提升状态，未来仍将朝自动化、集成化、信
息化方向发展，具体表现为：智能制造设备将实现生产过程高度自动化，对生产对象
和生产环境具有一定的适应性，从而优化生产过程；硬件、软件与应用技术将实现深
度集成，生产设备与智能网络实现高度互联，并通过人工智能技术赋能，使智能设备
性能不断升级。而具备更多智能设备的厂家，在市场竞争中将会有更强的竞争力。

At present, the complexity of intelligent manufacturing equipment is constantly improving, 
and it will continue to develop in the direction of automation, integration and 
informatization in the future. Specifically, intelligent manufacturing equipment will realize a 
high degree of automation in the production process and have certain adaptability to the 
production object and production environment, so as to optimize the production process; 
Hardware, software and application technology will be deeply integrated, production 
equipment and intelligent network will be highly interconnected, and the performance of 
intelligent equipment will be continuously upgraded through artificial intelligence 
technology. Manufacturers with more intelligent equipment will have stronger 
competitiveness in the market competition.

Industry trends of intelligent manufacturing equipment

(编辑 李蕾 Edit by Lei.Li)
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南京博物院坐落于南京市紫金山南麓、中山门内北侧，占地70000余平方米，是我国
第一座由国家投资兴建的大型综合类博物馆，被评为“全国公共文化设施管理先进单
位”、“国家一级博物馆”、“中央地方共建国家级博物馆”、“全国爱国主义教育
示范基地”。

南京博物院简介 Nanjing Museum

Nanjing_The ancient capital of the Six Dynasties
南京介绍——六朝古都

历史馆 History Gallery

江苏地处长江下游，山川秀美，物华天宝，历史源远流长。南京博物院丰富的馆藏文
物向您展示了从数十万年前的旧石器时代到唐、宋、元、明、清时期，中国南方典型
的水乡文化以及江苏古代物质与精神文化的多样性、丰富性和独创性，让您更深入的
了解江苏、熟悉江苏、领略灿烂的江苏古代文明！

Located in the lower reaches of the Yangtze River, the Jiangsu region has beautiful scenery, 
colorful culture and long history. Varying from the Paleolithic period hundreds of thousands 
of years ago to the Tang, Song, Yuan, Ming, and Qing dynasties, cultural relics collections in 
Nanjing Museum present audiences with the diversity, richness and originality of typical 
water-town culture in southern China and ancient Jiangsu’s material and spiritual culture. 
Here, audiences can have deeper understandings of, be familiar with and enjoy the 
splendid ancient civilization of this region!

Located in the southern foot of Zijin Mountain 
and north of Zhongshan Gate, Nanjing Museum covers 
an area of more than 70,000 square meters and is the 
first large-scale comprehensive museum funded and 
constructed by the state. It has been rated as 
“Outstanding National Organization of Public Cultural 
Infrastructure Management”, “First-Class National 
Museum”, “National Museum Jointly Built by Central

and Local Governments”, and “National Demonstration Base for Patriotism Education”.


